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Protokól Nr 12 / 03

z posiedzenia Komisji Oéwiaty,

Kultury, Zdrowia i Opieki Spolecznej

odbytego w dniu 20 listopada 2003 roku

Posiedzenie komisji rozpoczqlo sig o godz. 1100.l)czestniczyli w nim: Radni

(w skladzie wg listy stanowi4cej zalqcznik do niniejszego protokolu), Burmistrz:

Leszek Kapcia oraz Naczelnik Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej: Barbara

Blaszkiewicz, Naczelnik Wydziatu Oéwiaty, Kultury i Sportu: Maciej Koémider, oraz

Kadrowa: Wieslawa Wojstaw i pracownica Wydz. GK|M: Anna Kiljan, pracownik

Wydz. Rolnictwa i Gospodarkami Gruntami: Wojciech Abramowicz.

Komisja rozpoczqla posiedzenie wg nastqpujqcego porz4dku obrad:

1. Analiza materialów na sesjg.

2. Organizacja wypoczynku dla dzieci i mlodzie?y w okresie ferii zimowych.

3. Aktualna sytuacja podstawowej opieki zdrowotnej na terenie miasta

igminy .

4. Sprawy róZne.

Zastqpca Przewodniczqcej Komisji Jan Zigbiñski rozpoczS posiedzenie

od przywitania wszystkich. Nastgpnie rozpoczfl czytanie materialów na sesjq. Uwagq

radnych zwrócily nastqpuj4ce uchwaly: ,,Uchwala RM w sprawie ustalenia warunków

pracy i ptacy Burmistrza Miasta Jgdrzejowa oraz upowaZnienia PrzewodniczEcego

RM w Jqdrzejowie do dokonywania czynnoéci w sprawach z zakresu prawa pracy

wobec Burmistrza." A tak2e Uchwaly dotyczqce nieruchomoSci komunalnych.

Do doktadniejszego wyjaénienia uchwaty dot. ptacy Burmistrza poproszono

Kadrowq W. Wojslau¡. Na podstawie wlasnych, bardziej szczególowych przepisów

wyjaénita Radnym t4 kwestig.

Nastqpnie poproszono Pana W. Abramowicza, aby omówil dokladniej

uchwaly dotyczqce nieruchomoéci komunalnych. Po wyjaénieniu Przez Pana

W. Abramowicza uchwal zarzqdzonq przerwQ.



Po przerwie poproszono Pania B. Blaszkiewicz. Rozpoczgta sig dyskusja

na temat: rozwiqzywania problemów alkoholowych. P. Blaszkiewicz zakomunikowala

o dostarczonym jej pismie od Oérodka Pomocy Spolecznej, w którym proszE

o pomoc finansowE, miqdzy innymi: na zakup kserokopiarki i czgéciowe pokrycie

kosztów utrzymania Oérodka.

Pani B. Blaszkiewicz wystqpila z wnioskiem do komisji, aby zwigkszono

dofinansowanie zadania nr 13 S 2 Uchwaty RM w Jqdrzejowie w sprawie

wprowadzenia zmian do gminnego programu profilaktyki i rozwiqz¡ruania problemów

alkoholowych na 2003 rok o kwotg 6 000 zl., z przeznaczeniem na zakup

kserokopiarki dla Oérodka Pomocy Spotecznej.

Wniosek zostal przyjgty przez komisjq.

Pan J. Ziqbiñski w imieniu komisji zadal pytanie Pani B. Blaszkiewicz'. ,,lle wynosi

wynagrodzenie czlonków gminnych komisji rozwiqzywania problemów

alkoholowych?"

P. Anna Kitjan zabrala glos: ,,Refundowanie gminnych komisji rozwiqzywania

problemów alkoholowych reguluje uchwata Rady Miejskiej w sprawie gminnego

problemu profilaktyki (uchwalana co roku). Na ten rok przedstawia sig nastqpujEco:

- za jedno odbyte posiedzenie czlonkowie komisji otrzymujq 70,00 zl brutto.

Zwykle takie posiedzenia odbywaj4 siq 1 x w m-cu.

- dodatkowe wynagrodzenie pobierajq 3 osoby, które przeprowadzalE rozmowy

z osobami uzale2nionymi jak równie2 zajmujE sie kierowaniem wniosków

do s4du (osoba prowadzqca dokumentacjg w sprawie leczenia odwykowego

o 300,00 zl. brutto miesigcznie, a 2 pozostate osoby uczestniczqce

w motywacji do leczenia otrzymujE 165,00 zl brutto.)"

Po wyjaénieniu tej kwestii rozpoczqto dyskusjg na temat organizowania tegorocznych

ferii zimowych dla dzieci i mlodziezy na terenie naszej gminy. Glos zabral Naczelnik

M. KoSmiden ,,Na naradzie z dyrektorami szkól dnia 3 grudnia br bgdzie omawiana

sprawa ferii zimowych. Co roku szkoty organizujq dla uczniów wypoczynek na okres

ferii zimowych, sporzqdzajq wstgpny plan i przedstawiajq go mnie. Jest

to realizowane od kilku lat. Planowana jest równieZ budowa lodowisk kolo szkÓt, ale

musi to sig odbywaó w porozumieniu ze stra2q. Postanowiliémy tak2e zorganizowaÓ

lodowisko na zalewie w Jgdrzejowie."



Nastqpnie Naczelnik odczytal podziat érodków na LZS-y (Ludowe Kluby Sportowe).

Podzial byt nastgpujEcy; kluby, które wykazywaty swoje umiejqtnoéci a takze braty

udzial w ró2nego rodzaju turniejach uzyskaNy wyZsze dotacje.

Na tym zakoñczono posiedzenie Komisji Oéwiaty, Kultury, Zdrowia i Opieki

Spotecznej.
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